
Referat HG møde den 17.11.2019

Tilstede: Ole Johannsen, Niels Skylvad, Ejvind Thorstensen, Allan Gellert, Eigil 
Lauridsen, Henning Jepsen og Susanne Brinck 

Kommentar til sidste referat:  

Sammenlægning af lokalplaner - alt godt fra de 3 - er skrinlagt.  

Kommunen ønsker ikke at bruge tid, på at få set de 3 planer igennem og komme 
med et forslag. 

2.  Forslag fra Lærkemose fra den 19. sept. 2019 om ændring af byggeprocenten 
fra 10 til 15% .  

Skovmose ønsker at gå videre med sammenlægning af de 2 lokalplaner og 
samtidig tage bebyggelsesprocenten med i drøftelse med kommunen.  Der er 
praksis for dispensation, men afhænger af, hvem sagsbehandler er, så der er ikke
kontinuitet/ensartet behandling. 

3.  Vandløbssagen: 

Vi gør ikke mere, før der kommer nyt udspil fra kommunen omkring 
fordelingsnøglen.  De har fået til opgave a komme med nyt udspil, hvor der tages 
højde for faskiner, og fald i terræn.  Kan der findes en løsning med evt. ¾ dels 
flertal. 

4.  Hvidvask lovgivning / legitimering af bestyrelsen.  

Alle havde legitimation med, og disse blev afleveret til Allan, så banken kan få os 
korrekt legitimeret. 



5.  Evt.  Mødetider.  Der var drøftelse om ugedag til møder.  Der er ikke flertal for
møder i weekenden.   Det må være muligt at få møder gennemført til hverdag.  
Konklusion blev, at det skal være hverdage og i vandværkets lokaler.

Diget:  opfordring  skal ske til pumpe-dige lav at efterse forstranden, som har 
taget skade at det sidste blæsevejr.   

 


